

ANNEX C

No. 4319. INTERNATIONAL CONVENTION CONCERNING THE USE OF BROADCASTING IN THE CAUSE OF PEACE. SIGNED AT GENEVA, SEPTEMBER 23rd, 1936¹

DECLARATION with respect to the reservation and declarations made by the Union of Soviet Socialist Republics upon ratification²

Received on:

9 December 1983

UNITED KINGDOM OF GREAT BRITAIN AND NORTHERN IRELAND

The declaration reads as follows:

“The Government of the United Kingdom of Great Britain and Northern Ireland wish to place on record the following:

1. They do not accept the reservation to article 7 of the Convention . . .

2. They note [the Secretary-General’s] understanding that the declaration reproduced under paragraph 2 ... does not purport to modify the legal effect of any provision of the Convention. If, contrary to this understanding, the declaration were intended to modify the legal effect of any provision of the Convention, they would consider it incompatible with the object and purpose of the Convention, particularly when taken together with the purported reservation to article 7.

¹ League of Nations, *Treaty Series*, vol. CLXXXVI, p. 301; for subsequent actions published in the League of Nations *Treaty Series*, see references in General Indexes Nos. 8 and 9, and for those published in the United Nations *Treaty Series*, see annex C in volumes 560, 570, 587, 597, 683, 825, 1291 and 1299.

² United Nations, *Treaty Series*, vol. 1299, p. 382.

ANNEXE C

N° 4319. CONVENTION INTERNATIONALE CONCERNANT L'EMPLOI DE LA RADIODIFFUSION DANS L'INTÉRÊT DE LA PAIX. SIGNÉE À GENÈVE, LE 23 SEPTEMBRE 1936¹

DÉCLARATION à l'égard de la réserve et des déclarations formulées par l'Union des Républiques socialistes soviétiques lors de la ratification²

Reçue le :

9 décembre 1983

ROYAUME-UNI DE GRANDE-BRETAGNE ET D'IRLANDE DU NORD

La déclaration se lit comme suit :

[TRADUCTION — TRANSLATION]

Le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande Bretagne et d'Irlande du Nord tient à faire observer ce qui suit :

1. Il n'accepte pas la réserve à l'article 7 de la Convention...

2. Il note que [le Secrétaire général] interprète la déclaration reproduite au paragraphe 2... comme ne visant pas à modifier l'effet juridique d'aucune des dispositions de la Convention. Si cette déclaration visait, au contraire, à modifier l'effet juridique d'une quelconque des dispositions de la Convention, le Gouvernement du Royaume-Uni de Grande-Bretagne et d'Irlande du Nord considérerait qu'elle est incompatible avec l'objet et le but de la Convention, en particulier compte tenu de la réserve visant l'article 7.

¹ Société des Nations, *Recueil des Traités*, vol. CLXXXVI, p. 301; pour les faits ultérieurs publiés dans le *Recueil des Traités* de la Société des Nations, voir les références données dans les Index généraux n° 8 et 9, et pour ceux publiés dans le *Recueil des Traités* des Nations Unies, voir l'annexe C des volumes 560, 570, 587, 597, 683, 825, 1291 et 1299.

² Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 1299, p. 382.

3. They do not accept the declaration concerning article 14 . . .

4. They do not consider any of the foregoing statements as precluding the entry into force of the Convention for the Union of Soviet Socialist Republics.”

Registered by the Secretariat on 9 December 1983.

3. Il n'accepte pas la déclaration concernant l'article 14..

4. Il considère qu'aucune des déclarations qui précèdent n'empêche la Convention d'entrer en vigueur à l'égard de l'Union des Républiques socialistes soviétiques.

Enregistrée par le Secrétariat le 9 décembre 1983.
